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Na trasie przyszłej obwodnicy Włoszczowy

Marszałek województwa świętokrzyskiego Adam Jarubas spotkał się z samorządowcami
powiatu włoszczowskiego. Rozmawiali o rozwoju infrastruktury drogowej w powiecie oraz o
terytorialnym obszarze województwa świętokrzyskiego. Adam Jarubas  z dyrektorem
Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Damianem Urbanowskim oraz burmistrzem Włoszczowy
Grzegorzem Dziubkiem pojechali trasą przyszłej obwodnicy Włoszczowy. Ocenili także stan
drogi wojewódzkiej, która graniczy z regionem łódzkim.

 
Plany budowy obwodnicy Włoszczowy znajdują się wśród priorytetowych projektów, które
będę realizowane w perspektywie finansowej województwa świętokrzyskiego do 2020 roku.
Droga, która rozwiązałaby duże natężenie ruchu w centrum miasta będzie budowana po
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stronie południowej i północnej Włoszczowy.

O wstępnych założeniach obwodnicy mówi się od kilkudziesięciu  lat. Zakłada się, że
faktyczne pracy przy budowie rozpoczną się w 2017 roku. W marcu 2016 roku zostanie
przygotowana cała koncepcja trasy, następnie będzie ogłoszony przetarg na jej projekt i
budowę. W międzyczasie będzie przygotowywana decyzja środowiskowa, studium
wykonalności oraz program funkcjonalno-użytkowy.

Marszałek spotkał się z samorządowcami z powiatu włoszczowskiego, z którymi rozmawiał
m.in: o stanowisku radnych Częstochowy, którzy 10 grudnia przez aklamację podjęli
stanowisko ws. utworzenia województwa częstochowskiego.
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